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سخنگوی شورای سیاست گذاری ائمه جمعه:
مردم را در برابر مردم قرار دادن

 کار خطرناکی است
معاون سازمان دهی و سخنگوی شورای سیاست گذاری 
ائمه جمعه کشــور تأکید کرد: راهبردی که دشمن در 
حال حاضر پیش گرفته و در سال های گذشته هم از این 
امر بهره جسته دوگانه سازی  است. هرگونه دوگانه سازی 
قطعاً دودش به چشــم نظام، مردم، امت و ملت می رود. 
حجت الاســام علی نوری در گفت وگو بــا ایلنا، درباره 
برخی ادعاها مبنی بر این که دســتور کار خطبه های هر 
هفته از سوی شورای سیاست گذاری به ائمه جمعه اعام 
می شود، گفت: در نشستی که اخیراً داشتیم سؤالی شد 
مبنی بر این که چرا آقایان بعضاً صحبت هایی که می کنند 
بر یک منوال، مسئله و مصداق است؟ پاسخ دادم. ما متهم 
می شویم به این که چرا شما خط واحد و محتوای یکسانی 
می دهید که بولتن خوانی کنند. سؤال اینجاست که اگر 
ما خط و محور داده باشیم تا آقایان بولتن خوانی کنند، 
پس چرا تناقضات در گفته هایشان وجود دارد. نوری در 
خصوص این که این روزها در تریبون های نمازجمعه برخی 
حرف ها شــنیده می شــود که برخی ائمه جمعه مقصر 
بخشی از مشکات فعلی را مردم معرفی می کنند، عنوان 
کرد: در مواردی از یک سو باید هماهنگ با سیاست های 
کان نظام باشیم و از یک سو صدای رسای مردم باشیم. 
به طور مثال در بحث اصاح اقتصادی کشــور از یک سو 
قطعاً ائمه جمعه باید در راستای این حرکت ملی و عزم 
و اراده ای که دولت سیزدهم دارد، کمک کنند تا به خوبی 
این قانون را اجرایی سازی کند و هدفمندسازی یارانه ها را 
پیش ببرد اما از سوی دیگر در نحوه اجرا اگر اختالات و 
اشکالاتی هست، ما نمی توانیم ساکت باشیم بلکه اولین 
نقطه ای که دریافت های مردمی را دارد و می تواند اصاح 
مســیر را صورت دهد و صدای گویایی تدوین کند، ائمه 
جمعه ما هستند. معاون سازمان دهی و سخنگوی شورای 
سیاست گذاری ائمه جمعه کشور ادامه داد: آن همراهی 
کان با دولت دیده می شود لذا این تلقی که مسبب  وضع 
موجود امام جمعه است، توسط عده ای تبلیغ می شود اما 
آن بخشی که صدای مردم می شوند و مشکات مردم را 
فریاد می زنند و پیشنهادها و راهکارهایی را بابت اجرای 
قانون به دولت می دهند متأســفانه کمتر دیده می شود 
لــذا اجحافی در این زمینــه در حق ائمه جمعه صورت 
می گیرد. لازم داریــم اولا دو طرف کار را به خوبی انجام 
دهیم، پوشش رسانه ای انجام دهیم و این مسئله جهاد 
تبیین می خواهد. وی درباره این که حرف های برخی ائمه 
جمعه درباره برخورد با بی حجابی، دوچرخه سواری بانوان، 
یا اینکه گفتند دشــمن می خواهد با کنار زدن حجاب 
حرام زاده به وجود بیاورد باعث ایجاد حواشی می شود، در 
این خصوص چقدر لازم است برخی تذکرها داده شود، 
گفت: دشــمن راهبردی که در حال حاضر پیش گرفته 
و در ســال های گذشــته هم از این امر بهره جســته؛ 
دوگانه سازی  است. هرگونه دوگانه سازی قطعاً دودش به 
چشــم نظام، مردم، امت و ملت می رود. چه در مسئله 
حجاب و چه در مسائل دیگر حقیقتاً این دوگانه سازی ها 
خطرناک است. مردم را در برابر مردم قرار دادن کار بسیار 
خطرناکی است. مؤمنین را در برابر مؤمنین قرار دادن کار 
بدی است. ایرانی را در برابر ایرانی قرار دادن کار ناپسندی 

است و ما باید مواظب باشیم.

رئیس جمهور در گردهمایی سراسری ائمه جمعه:
مذاکرات می تواند منتج به نتیجه شود

به گزارش ایسنا، آیت الله سیدابراهیم رئیسی صبح دیروز 
سه شنبه در بیست وپنجمین گردهمایی سراسری ائمه 
جمعه کشــور، به تبیین عملکــرد دولت در عرصه های 
مختلف در یک ســال گذشــته پرداخت و با اشــاره به 
توفیقات به دست آمده در حوزه دیپلماسی، اذعان داشت: 
از ابتدای استقرار دولت اعام کردیم که تقویت سیاست 
همسایگی، اصل مبنایی دولت در حوزه دیپلماسی است و 
در همین راستا گام برداشتیم. خوشبختانه این تغییر ریل 
راهبردی، سبب شد که تراز تجاری ایران با همسایگان 
مثبت شود و ارزش مبادلات به چندین برابر گذشته ارتقا 
یابد. رئیس جمهور در ادامه در تشریح برنامه های دولت 
در حوزه جذب سرمایه گذاری، گفت: رونق اقتصاد ملی 
و ارتقای شــاخص های اقتصادی در کشور بدون جذب 
ســرمایه گذاری داخلی و خارجی ممکن نیست. دولت 
برنامه های متنوعــی در این حوزه دارد و تاش می کند 
از طریق جذب سرمایه گذاری در راستای توسعه اشتغال 
پایدار، رونق تولید و رشد اقتصادی گام های مستحکمی 
بردارد. رئیسی همچنین با اشــاره به تاش دولت برای 
عدالت محور کردن بودجه ۱۴۰۱ بر اساس سند آمایش 
سرزمینی، اظهار داشت: جهت گیری مبنایی دولت، در 
راســتای مردمی کردن اقتصاد و عدالت محوری در همه 
عرصه هاست. بر همین اساس چه در قانون بودجه سالیانه 
و چه در تدوین برنامه هفتم توسعه، تاش داریم به سمت 
تحقق عدالت و مردم محوری حرکت کنیم. رئیس جمهور 
با اشاره به برخی مطالب مطرح شده از سوی ائمه جمعه، 
مبنــای انتصابات در دولت را جــذب نیروهای کارآمد، 
پرتاش و باانگیزه عنوان کرد و گفت: بارها تأکید کرده ایم 
و دولت از نیروهای کارآمد، جوان و انقابی استفاده شود 
و نیروهای بی انگیزه و ناکارآمد کنار گذاشته شوند. رئیسی 
همچنین با اشاره به بحث عفاف و حجاب گفت: اجرای 
قانون ماک است و در این زمینه نباید بر اساس سایق 
شخصی عمل کرد. رئیس جمهور در بخش پایانی سخنان 
خود به موضوع مذاکرات برای رفع تحریم ها اشاره کرد و 
گفت: جمهوری اسامی ایران هرگز از میز مذاکره کنار 
نرفــت. این غربی ها بودند که در حین انجام مذاکرات با 
صدور قطعنامه در شورای حکام آژانس بین المللی انرژی 
اتمــی در این مذاکرات بحران ایجاد کردند. رئیســی با 
بیان اینکه به نتیجه رسیدن مذاکرات بیش از همه چیز 
نیازمند اراده طرف مقابل است، خاطرنشان کرد: موضوع 
جمهوری اسامی ایران منطقی و عقانی است و بدیهی 
اســت طرف مقابل هم اگر منطقی و عقانی رفتار کند، 

مذاکرات می تواند منتج به نتیجه شود.

خبر

همدلی|  دیروز مجلس به سه عضو حقوقدان 
شورای نگهبان رأی داد. در اصل نودویکم قانون 
اساســی، در مورد شرایط عضویت حقوقدانان 
در شورای نگهبان چنین آمده است: »... شش 
نفر حقوقدان در رشته های مختلف حقوقی، از 
میان حقوقدانان مسلمانی که به وسیله رئیس 
قوه قضاییه به مجلس شورای اسامی معرفی 
می شــوند و بارأی مجلس انتخاب می گردند.« 
دیروز رئیس قــوه قضاییه در نامه ای شــش 
حقوقدان را به مجلس شورای اسامی معرفی 
کرد. حســینعلی حاجی دلیگانی عضو هیأت 
رئیســه مجلس شورای اســامی در نشست 
علنــی مجلس نامه غامحســین محســنی 
اژه ای رئیــس قوه قضاییه خطاب به ریاســت 
مجلس شــورای اسامی جهت معرفی اسامی 
کاندیداهای حقوقدان شورای نگهبان را قرائت 
کرد. نامه رئیس دستگاه قضا به شرح زیر است: 
»با توجه بــه پایان مدت خدمت ســه نفر از 
اعضای حقوقدان شورای نگهبان، آقایان دکتر 
کدخدایی، دکتر ره پیک و دکتر موســوی، در 
اجرای بند ۲ اصل ۹۱ قانون اساسی جمهوری 
اســامی ایران، آقایان دکتر علی احمدی فر، 
دکتر ســیامک ره پیک، دکتر خیرالله پروین، 
دکتر عباســعلی کدخدایی، دکتر عبدالحمید 
مرتضوی بریجانی و دکتر فضل الله موسوی به 
مجلس محترم معرفی می گردند تا سه نفر از 
حقوقدانان شورای نگهبان از بین آن ها توسط 
انتخاب  نمایندگان مجلس شــورای اسامی 

شوند.«
محســنی اژه ای سه عضوی را که دوره آنان به 
پایان رســیده مجدد معرفی کرده بود و بعاوه 
ســه عضو جدید هم به لیست اضافه کرده بود 
تا امکان انتخاب برای نمایندگان مجلس فراهم 
شود. بسیاری با توجه به این لیست از قبل معتقد 
بودند که احتمالاً حضور عباسعلی کدخدایی در 
شورای نگهبان ادامه می یابد. کدخدایی ازجمله 
چهره های مهم شــورای نگهبان اســت که از 
نزدیــکان آیت الله احمد جنتی دبیر باســابقه 
شورای نگهبان نیز محسوب می شود. کدخدایی 
با بیش از 6۰ سال سن، سابقه چند دوره حضور 
در شــورای نگهبان نیز دارد و حالا دوباره قرار 
اســت تا شش ســاله آینده در شورای نگهبان 
بماند. او دیروز قبــل از رأی گیری نمایندگان 
مجلس، از برنامه های خود در شورای نگهبان 
صحبت کرد. بخشــی از سخنان او به موضوع 
تغییرات در شــورای نگهبان اختصاص یافت. 
باوجودآنکه او همواره از حضور آیت الله جنتی 
در شــورای نگهبان دفاع کــرده حالا او دیروز 
تنها فردی بود از بین شــش حقوقدان حاضر 
در مجلس که از ضرورت تغییرات در شــورای 
نگهبان صحبت کرد. عباسعلی کدخدایی که 
به عنوان کاندیدای حقوقدان شــورای نگهبان 

از ســوی رئیس قوه قضاییه معرفی شــده، در 
نشســت علنی دیروز )سه شــنبه ۴مردادماه( 
مجلس شورای اسامی با تشکر از نمایندگان 
و هیات رئیسه مجلس و همچنین رئیس قوه 
قضاییه گفت: »شورای نگهبان در شکل گیری 
مجلس تراز انقاب اسامی، در نظارت تقنینی 
و... کمک می کند که مجلس رسالت بزرگ خود 
را تکمیل کند. شورای نگهبان نیز مانند سایر 
نهادهای حاکمیتی نیازمند تغییر و تحول است، 
زمانی که سخنگوی شورای نگهبان بودم بر این 

نکته بسیار تأکید داشتم.«
به گزارش ایســنا، این کاندیــدای حقوقدان 
شورای نگهبان با تأکید بر نکاتی درباره تغییر 
و تحول در شــورای نگهبان مطرح کرد: »یک 
تحول در ســاختار است که نیازمند بحث های 
بیشتری اســت و دوم اینکه تحول در قوانین 
را نیاز داریم، قوانینی مانند قوانین انتخابات و 
دیگری تحول در رویکردها بسیار مهم است، در 
این حوزه باید از نیروهای جوان، نخبه، مستعد 
و عاقه مند به نظام اســتفاده کنیم که این کار 
به خصوص در پژوهشکده شورای نگهبان چند 
سالی است که شروع شده است که حضور این 
افراد را در کمیســیون های تخصصی مجلس 

شاهدیم.«
کدخدایی در حالی از جوان گرایی در شــورای 
نگهبان صحبت می کند که همواره از مدافعان 
جــدی اعضای فعلی شــورای نگهبــان بوده 
اســت. او همواره در مقابل انتقادات نسبت به 
وضعیت ســنی اعضای شــورای نگهبان دفاع 
کرده و انتقادات را نابجا توصیف کرده اســت. 
بااین حال هرچند دیروز کدخدایی از تغییرات 
در شــورای نگهبان صحبت و دفاع کرد اما در 
قســمت انتهایی صحبت های خود به موضوع 
آیت الله جنتی پرداخت. این کاندیدای حقوقدان 
شــورای نگهبان تصریح کرد: »همه نهادهای 
کشور ازجمله شــورای نگهبان فقط نیازمند 
داشــتن تخصص نیست. شورای نگهبان فقط 

یک حقوقدان محض نمی خواهد و حقوقدانی 
می خواهد که درک عمیقی از مسائل حکمرانی 
و حاکمیت نظام داشته باشد و نسبت به مسائل 
روز تحلیل کند و بتواند چشم انداز آینده کشور 

را رصد کند.«
وی با تأکید بر نقــش بی بدیل آیت الله جنتی 
در سال های متمادی حضور در شورای نگهبان 
خاطرنشان کرد: »بصیرت، حکمت و مقاومت 
و اســتواری آیت الله جنتی در همه صحنه ها 
خصوصــاً در دوره فتنه ۸۸ را می توان نام برد. 
وقتی دشــمن از داخل و خارج به نظام حمله 
می کرد، شــورای نگهبان یکی از ســنگرهای 
اصلی بود و نقش افرادی مانند آیت الله جنتی 

بسیار مؤثر بود.«
 اصلاح قانون انتخابات

سیامک ره پیک از دیگر اعضایی بود که دوباره 
از سوی رئیس قوه قضاییه به عنوان کاندیدای 
حقوقدان شــورای نگهبان به مجلس معرفی 
شد. او دیروز در جلسه علنی مجلس در تشریح 
برنامه های خود برخاف کدخدایی اشــاره به 
بحث تغییرات نکرد و به موضوع مهم انتخابات 
و نقش شورای نگهبان پرداخت. او به موضوع 
مهم همکاری مجلس و شورای نگهبان در حوزه 
برگزاری انتخابات اشاره کرد و یادآور شد: »در 
موضوع انتخابات دارای سختی ها، پیچیدگی ها 
و ابهاماتی هستیم که حل این مسائل به شدت 
فرآیند انتخابات، مشارکت، امنیت و روان سازی 
انتخابات کمک می کند که خوشبختانه اصاح 
قانــون انتخابات یکی از موارد هماهنگی میان 
مجلس و شورای نگهبان است. تاکنون جلسات 
متعددی در خصوص اصــاح قانون انتخابات 
با مجلس داشــته ایم که پیش نویس آن بیش 
از ۷۰ تا ۸۰درصد پیشــرفت داشته و در حال 
بررسی در کمیســیون امور داخلی کشور در 
مجلس است که می تواند اقدامات مفیدی در 
حوزه انتخابات داشــته باشد و البته مجلس با 
اصاح ایــن قانون می تواند به روان ســازی و 

نظارت دقیق شــورای نگهبان کمک کرده و 
پیچیدگی ها را حل کند.«

ایــن کاندیدای حقوقدان شــورای نگهبان در 
پایان با اشــاره به اهمیت مرز دخالت و نظارت 
در امور اجرایی که رویه شورای نگهبان در این 
حوزه طی سال های گذشــته نیز روشن بوده 
اســت، گفت: با تفسیر و برداشت های مختلف 
از قانون و مقررات نباید نظارت مخدوش شود 
و امیدواریم همکاری ها میان مجلس و شورای 
نگهبان استمرار داشته باشد و نتیجه این جلسه 

هر چه باشد در نهایت به نفع کشور شود.
 گزارش های غیر موثق

خیرالله پروین از چهره هــای جدیدی بود که 
به عنــوان کاندیداهای حقوقــدان عضویت در 
شــورای نگهبان معرفی شــده بود. او هم در 
ســخنانی در صحن علنی به موضوع انتخابات 
و نظارت شــورای نگهبــان پرداخت و با بیان 
اینکه »موضوع نظارت یکی از صاحیت هایی 
است که مطابق قانون اساسی بر عهده شورای 
نگهبان گذاشته شده و این مؤلفه همواره باید با 
دقت و در چارچوب قوانین انجام شود«، افزود: 
»بررسی اسناد و مدارک متقن و عدم توجه به 
هرگونه گزارش بی معنا و فاقد وجاهت می تواند 
به ورود افراد ســالم کمک شایانی کند. در این 
راستا مشــی این جانب تاش در جهت ایجاد 
رویکردی اســت که حقی از هیچ فردی ضایع 
نشــود و همه افراد محقــق، صالح و متقاضی 

بتوانند در معرض افکار عمومی قرار بگیرند.«
وی خاطرنشان کرد: عملکرد شورای نگهبان در 
حوزه نظارت بر انتخابات و بررســی صاحیت 
نامزدهــا و کاندیداها می تواند به مشــارکت 
پرشــور مردم و همچنین حضور افراد کارآمد، 
نخبه و دارای صاحیت کمک شــایانی کند. 
بررســی صاحیت نامزدها جهت شرکت در 
امر انتخابات بدون تضمین شــرایط برگزاری 
ســالم، میسر نخواهد شــد و این مهم باید در 
شــرایطی آرام و به دوراز هرگونه حواشی و در 
نهایت دقت صورت پذیرد؛ مطمئناً ضابطه مند 
و شــفاف تر کردن این امر عــاوه بر تضمین 
حداکثری صاحیــت انتخابات اقبال عمومی 
مردم به مشــارکت حداکثری در امر انتخابات 
را در پی خواهد داشت. در جلسه صحن علنی 
دیروز ۴مرداد مجلس شــورای اسامی، پس 
از اســتماع دفاعیات علی احمدی فر، خیرالله 
پروین، عبدالحمید مرتضوی، سیامک ره پیک، 
فضل الله موســوی و عباسعلی کدخدایی 6نفر 
حقوقدان معرفی شــده از ســوی رئیس قوه 
قضاییــه، رأی گیری برای انتخاب ســه عضو 
حقوقدان شورای نگهبان صورت گرفت. بر این 
اســاس خیرالله پروین، عباسعلی کدخدایی و 
ســیامک ره پیک به عنوان سه عضو حقوقدان 

شورای نگهبان انتخاب شدند.

یک عضو حقوقدان وارد میدان شد

اذعان کدخدایی به لزوم تحول در شورای نگهبان

همدلی| صدای اعتراض بازنشستگان به صحن علنی مجلس 
رسید. دیروز نمایندگان مختلفی در صحن علنی مجلس نسبت 
به دولت درباره موضوع حقوق بازنشســتگان اعتراض کردند. 
علــت اصلی این موضوع به تعلل دولت در تصمیم گیری برای 
اعمال افزایش حقوق بازنشســتگان برمی گردد. طی ماه های 
اخیر وضعیت حقوقی بازنشستگان مورد اعتراض این قشر بوده 

و بارها در شهرهای مختلف دست به اعتراض زده اند.
محمد ســبزی نماینده ساوه در جلسه علنی دیروز )سه شنبه 
۴مردادماه( مجلس شــورای اســامی در تذکر شفاهی خود 
ضمن تشکر از رئیس مجلس برای رسیدگی به وضعیت حقوق 
بازنشســتگان عنوان کرد: »از رئیس جمهور می خواهم در این 
خصوص دستور لازم برای افزایش حقوق متناسب بازنشستگان 

را بدهد.«
سبزی در تذکری خطاب به وزیر آموزش وپرورش عنوان کرد: 
»در حال حاضر دو هزار و ۸۰۰نفر معلم خارج از کشور داریم 
کــه برای پرداخت حق الزحمه آن ها دســتور قضایی و کتبی 
ســازمان برنامه وجود دارد اما تنها دســتمزد برخی از آن ها 

پرداخت شده است.«
به گزارش ایســنا، رحمت اله نوروزی در نشست علنی دیروز 

)سه شنبه، ۴مردادماه( مجلس شورای اسامی در تذکر شفاهی 
خود، گفت: »وضعیت حقوق کارمندان و بازنشســتگان خوب 
نیست، تورم ۵۰درصد اما افزایش حقوق تنها ۱۰ درصد است.«

همچنین پورابراهیمی رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس نیز 
در ســخنانی در صحن علنی گفت: »از رئیس جمهور و از تیم 
اقتصادی دولت انتظار داریم از اتخاذ تصمیماتی در حوزه های 
مختلف به ویژه در خصوص قیمت گذاری دســتوری که مغایر 
با قوانین بازار سرمایه کشــور است، اجتناب کرده و شرایطی 

را فراهم بیاورنــد که بتوانیم انتفاع را به بــازاری که بیش از 
۵۰میلیون نفر در آن ذی نفع هستند برسانیم. گذشت زمانی 
که نهایت دو میلیون نفر در بازار سرمایه حضور داشتند. امروز 
دارندگان ســهام عدالت ذی نفعان بازار سرمایه کشور هستند 
و انتظار ما از دولت توجه ویژه به بورس و بازار ســرمایه برای 
حل مشکات مردم است که به زودی نشست مشترک دولت و 
کمیسیون اقتصادی در ارتباط با این موضوع و آخرین اجرای 

تعهدات دولت در دستور کار قرار خواهد گرفت.«
وی افزود: »اجرای قوانین و مقــررات و مصوبات در ارتباط با 
اجاره بها نیز از دغدغه های جامعه اســت، شرایط اجاره بها در 
کشــور نامطلوب است. از وزارت مربوطه و از تیم دولت انتظار 
داریم در این خصوص ســریعاً اقدام کند. پاداش پایان خدمت 
بازنشستگان کشوری و لشکری باید به شکل جدی در دستور 
کار دولت قرار گیرد. همچنین مستمری بازنشستگان تأمین 
اجتماعی که ماه ها درگیر هســتند باید پرداخت شود، مصوبه 
دولت در هیات تطبیق مصوبات مجلس با پیگیری ها لغو شد؛ 
انتظار ما از دولت، ســازمان تأمین اجتماعی و وزارت رفاه این 
است که همکاری کنند، وضعیتی که برای بازنشستگان تأمین 

اجتماعی پیش آمده زیبنده نظام و کشور نیست.«

فریاد دادخواهی بازنشستگان در صحن علنی مجلس

مســعود پزشــکیان نماینده مردم تبریز در مجلس شورای 
اســامی در گفت وگو با ایلنا، در پاسخ به سؤالی در خصوص 
سختگیری های اخیر در حوزه حجاب، موضوعاتی که مطرح 
می شــود یا تصاویری که از برخوردهای گشت ارشاد منتشر 
می شــود، گفت: به نظر من آقایانی که می نشــینند و چنین 
دســتورهایی صادر می کننــد به جای اینکه به مردم فشــار 
بیاورند، به خودشان فشار بیاورند که چه کار کردند که بچه ای 
که ما تربیت کردیم الان که جوان شده حرف ما را نمی پذیرد. 
حکومتی که ۴۰سال دست خودشان بوده، صداوسیما، مدرسه، 
رادیو و منبرها را چگونه تربیت کردیم که جوانانمان این طور 
شدند؟ ما می خواهیم تاوان ناتوانی و سوءمدیریت خودمان را از 
بچه هایی بگیریم که در این جامعه و در مملکتی که ما انقاب 

کرده ایم به دنیا آمدند!
وی افزود: کسانی که چنین تفکری دارند آدم هایی هستند که 
فقط منطق زور را می فهمند. مردم که بد نیستند، حجاب که 

بد نیســت؛ تو چگونه منتقل کردی که او بیزار شده از گفتن 
تو؟ بروند جواب این سؤال را پیدا کنند.

نماینده تبریــز ادامه داد: در حوزه هــای دیگر مدیریت های 
بیرونی بد بود، مدیریت مذهبی و دینی ما چرا این گونه شده 
است؟ جوابش زدن و گرفتن و برخورد کردن است؟ که بدتر 
جماعت را نســبت به دین بدبین کننــد؟ هراندازه که ما زور 
بگوییم مردم از ما بیزارتر می شوند، بهتر است آن روی دیگر 
ســکه را که منطق، عقل و خیروبرکت جامعه است، به مردم 

منتقل کنیم.
پزشکیان در ادامه عنوان کرد: این روند، روند درستی نیست. 
ما خیلی از اصول اعتقادی مان را اجرا نکردیم و کاری به کارش 
نداریم؛ بعد آمدیم به بچه هایی که خودمان تربیتشان کردیم، 
در مدرسه به آن ها آموزش دادیم، صبح و شام برایشان آیه و 
حدیث خواندیم، با همه این کارها این گونه شده اند، حالا باید 
آن ها را کتک  بزنیم یا من را که مســئول تربیتشــان بودم و 

نتوانستم وظیفه تربیت کردن را به خوبی انجام دهم باید مورد 
بازخواست قرار دهیم؟

وی خاطرنشــان کرد: اگر از من می پرسید، مقصر ما هستیم، 
مقصر آن ها )جوانان( نیســتند، اگر این ســبک زندگی خوب 

است ما بلد نبودیم به آن ها بگوییم خوب زندگی کنند.
نماینده مردم تبریز در مجلس یازدهم در ادامه اظهار داشت: 
نکته مهم این است که با زور هیچ کس نمی تواند حتی فرزند 
خــودش را وادار کند که کاری را انجام دهد. من اگر بخواهم 
فرزندم کاری را انجام دهد، گاهی تشویق می کنم، گاهی کوتاه 
می آید یا اینکه گاهی صحبت می کنم؛ بالاخره با نرمش و زبان 

خوش سعی می کنم به آن کار جذبش کنم.
وی خاطرنشــان کرد: با این کارهایی کــه این ها دارند انجام 
می دهنــد نه تنها نتیجه مثبت نخواهند گرفت بلکه به صورت 
عکس برخی را نسبت به باورها و اعتقاداتمان بدبین خواهند 

کرد.

پزشکیان:

با زدن و گرفتن مردم را نسبت به دین بدبین می کنیم

احمد خاتمی:
بی حجابی را برای پوشاندن گرانی ها 

طرح نمی کنیم
ســید احمد خاتمی، امام جمعه موقــت تهران روز 
سه شــنبه در مجمع مبلغان ماه محرم در گلستان 
شــهدای اصفهان افزود: انقاب اسامی برابر لیبرال 
دموکراســی غرب و سوســیال دموکراســی شرق، 
مردم سالاری دینی را به جهان ارائه کرد و لذا بغض 
این انقاب را دارند و دســت از ســر ما برنخواهند 
داشــت مگر اینکه قدرتمند باشیم و بدانند زورشان 

به ما نمی رسد.
وی تصریح کــرد: اینکه می گوینــد این دولت هم 
همانند دولت های قبلی اســت اشــتباه است چون 
هویت این دولت با دولت قبل متفاوت اســت؛ برغم 
اینکه پنجشــنبه و جمعه زمان استراحت هر فردی 
اســت ولی دولت اداره کشــور را ۲۴ســاعته دنبال 

می کند.
وی خاطرنشــان کرد: میزان رشد اقتصادی به چهار 
درصد رسیده است البته مشکات هم هست چون 
این  دولت در حال جراحی نظام اقتصادی اســت و 
بدانید نتیجه آن ســامان یافتــن عزتمندانه اقتصاد 

مقاومتی است.
عضو خبرگان رهبری گفت: تاکنون شــش کودتا از 
جمله کودتای نقاب قــرار بود انقاب را از بین ببرد 

ولی به برکت خدا همه در نطفه خفه شد.
وی با اشاره به حمایت مردمی از دولت، گفت: در قصه 
بنزین چه آشوب ها شد ولی مردم به واسطه نجابت و 
ایمان به خدمتگزاری دولت در مقطع کنونی و برغم 

تاش های دشمن برای آشوب، آن اتفاقات رخ نداد.
حجت الاسام خاتمی خطر ارتجاع را جدی توصیف 
کرد و گفت: بازگشت به دوران طاغوت خطر بزرگی 
است که باید مراقب بود و مرتجعان کسانی هستند 
که می خواهند ارزش هــای دوران طاغوت از جمله 
بی حجابــی را ترویج کنند؛ بی حجابــی بی تردید از 
جلوه های ارتجاع است زیرا مسئله حجاب از مسلمات 
است و برخی شبهه می کنند که امامان جمعه مسئله 
بی حجابی را مطرح می کنند تا گرانی ها را بپوشانند 
درحالی که این دروغ است زیرا بیشترین فریاد را در 

خصوص گرانی ها ائمه جمعه زده اند.
آیت الله خاتمی گفت: برخی رعایت حجاب را اجبار 
توصیف می کنند، درحالی که اینجا اجبار معنا ندارد 
بلکه الزام حقوقی اســت زیرا حجاب قانون است و 
باید رعایت شود، همان طور که نمی شود گفت دولت 
به زور مردم را می خواهد پشــت چراغ قرمز نگاه دارد 

زیرا قانون راهنمایی و رانندگی است.
امام جمعه موقت تهران همچنین سکولار شدن روضه 
و هیات ها، تضعیف مسئولان، از دست دادن هویت 
انقابی، القای اینکه انقاب به بن بست رسیده است، 
جنگ روانی دشمن، رودررو کردن مردم با انقاب و 

اغتشاش را از دیگر برنامه های دشمن دانست.

وزیر اطلاعات: شرایط امنیتی کشور 
مطلوب است

وزیر اطاعات تصریح کرد: با هم افزایی و هماهنگی 
و همکاری مناسب و همه جانبه که بین دستگاه های 
نظامی، انتظامــی، قضائی و اطاعاتی به وجود آمده 
است، شاهد اقتدار امنیتی مطلوبی در کشور هستیم.

به گزارش ایســنا به نقل از مرکز ارتباطات و رسانه 
نهاد نماز جمعه، حجت الاسام سیداسماعیل خطیب، 
وزیر اطاعات طی ســخنانی در بیست و پنجمین 
گردهمایی سراســری ائمه جمعه کشور اظهار کرد: 
دولت مردمی و انقابی آیت الله رئیسی تصمیم جدی 
دارد که فرامین، بیانات و رهنمودهای رهبر فرزانه و 
حکیم انقاب اســامی را عملیاتی کند که این امر 
با یاری امامان جمعه و جماعات و صبر و اســتقامت 
مردم امکان پذیر است. وزیر اطاعات گفت: علی رغم 
سرمایه گذاری دشمن و کارزار جنگ های همه جانبه 
علیه امنیت کشور، شــرایط امنیتی کشور مطلوب 
اســت و در این دولت مردمی و انقابی با هم افزایی 
و هماهنگی و همکاری مناسب و همه جانبه که بین 
دستگاه های نظامی، انتظامی، قضائی و اطاعاتی به 
وجود آمده است، شــاهد اقتدار امنیتی مطلوبی در 

کشور هستیم.
خطیــب، همچنین حرکت هــا و اقداماتی که رژیم 
صهیونیستی در راســتای ایجاد ناامنی و خرابکاری 
در کشــور دنبال می کند را مورداشــاره قرار داد و 
تصریح کرد: ســربازان گمنام امام زمان )عج( موفق 
شــدند یکی از تیم های عملیاتی رژیم صهیونیستی 
را، بر خاف اعام یکی از رســانه های داخلی، قبل 
از اینکه موفق به بمب گذاری شوند دستگیر و توطئه 
آن ها را خنثی کند. وزیر اطاعات با اشاره به اقدامات 
اطاعاتی جمهوری اسامی ایران برای تأمین امنیت 
ملی کشور گفت: هر کشوری که لانه ای علیه امنیت 
کشور ما داشته باشــد، بداند که از اقدام ما در امان 
نخواهد بود. وی افزود اکنون رژیم صهیونیستی هر 
روز یک حادثه را تجربــه می کند و این از توفیقات 
جبهه مقاومت و برکاتی اســت که از مکتب سردار 

شهید حاج قاسم سلیمانی به جای مانده است.
وزیر اطاعات اظهار کرد: دولــت قدم های بزرگ و 
ســتودنی را برای ساماندهی معیشت مردم برداشته 
است که انشــا الله شرایط اقتصادی کشور به سمت 

مطلوبی پیش خواهد رفت.
خطیب در خصوص تعامل با همسایگان گفت: دولت 
تمــام توان خود را به کار گرفته اســت که ارتباط و 

تعامل با کشورهای همسایه را گسترش دهد.
وی همچنین به ســفرهای استانی دولت اشاره کرد 
و گفت: یکــی از عواملی که مردم همراهی خوبی با 
دولت دارند، رویکردهای مردمی این دولت است که 
حضور میدانی رئیس جمهور محترم از نشانه های آن 

می باشد.

خبر


